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Subject: RE: Testkosten

Received: Wed 9/30/2020 2:50:36 PM

Ha allen,

Hierbij even de lijn vanuit het testen & traceren team. In de brief aan de kamer over oz het testen met voorrang zeggen we het

volgende:

Ik constateer helaas dat er nog steeds laboratoria zijn die extra capaciteit aanbieden voor commerciéle en niet-noodzakelijke
testen. lk roep hen opnieuw op daarmee te stoppen en hun capaciteit ter beschikking te stellen aan het publieke testcapaciteit ten

behoeve van de GGD-teststraten. Ook roep ik iedereen op om, nu de testcapaciteit zo onder druk staat, geen gebruik te maken van

deze commerciéle testen, zodat de beschikbare laboratoriumcapaciteit maximaal benut kan worden voor de noodzakelijke testen.

Voor zorginstellingen en daarmee zowel zorgpersoneel als cliénten, stellen we ons soepeler op, omdat deze mensen namelijk
anders ook getest moeten worden en het nu niet zo is dat de testcapaciteit die zij gebruiken bij commerciéle labs, niet perse
concurrerend, maar substituerend is. We vragen we echter wel zich te houden aan de volgende afspraken (uit de mooie

factsheet dieBEES corstuurde)

In principe is het testen van zorgmedewerkers een werkgeversverantwoordelijkheid. In deze uitzonderlijke situatie is besloten dat

de laboratoriumdiagnostiek van zorgmedewerkers buiten de ziekenhuizen door de GGD kan plaatsvinden op rekening van het OGZ.

Hier is voor gekozen om geen financiéle drempel op te werpen voor vooral kleine instellingen en houders van een

persoonsgebonden budget. De GGD test daarbij alle zorgmedewerkers, ongeacht of ze werknemer of zzp-er zijn. In bepaalde

regio’s kiezen sommige zorginstellingen ervoor zelf de testen uit te gaan voeren en geen gebruik te maken van de diensten van de

GGD. Om voor vergoeding van de laboratoriumkosten via de GGD in aanmerking te komen, dient te worden voldaan aan een aantal

voorwaarden. Zorginstellingen dienen hiervoor afspraken te maken met hun regionale GGD. Ziekenhuizen voeren de testen

sowieso zelf uit voor hun eigen medewerkers en financieren dit uit het eigen budget.

Ze moeten zich dus melden bij de GGD, wij weten ook dat er voor veel instellingen ook al dergelijke afspraken zijn tussen

ziekenhuizen en instellingen in de langdurige zorg. Daarbij worden vaak ook afspraken gemaakt over het testen van cliénten, dit

kan, maar dan geldt uiteraard ook de financieringsweg zoals afgesproken (ik verwijs dus nog een keer naar de factsheet).

Voor wat betreft het tarief, daarin ga ik helemaal mee met

CHER
we gaan niet meer vergoeden dan de 65 euro per test. Als dat

in andere domeinen meer wordt komen we in een fuik terecht dat moeten we met z'n alleen niet willen. Nog wel is het relevant

om te weten dat wanneer de instelling zelf de monsters (swabs) niet willen of kunnen afnemen zij hiervoor een derde partij

mogen inschakelen. Dat het via het lab, maar dat kan ook via andere organisaties. Daarvoor bestaat er inmiddels ook een

maximumtarief van EEXOok hiervoor moet je bij de GGD zijn, die kan je daar meer over vertellen.

Ik weet niet wie van jullie dit dossier nu op zijn of haar bordje heeft gekregen van maar hiermee zouden we een antwoord

moeten hebben. En het korte antwoord is: Ja, je mag in zee met een commercieel lab, maar alleen voor noodzakelijke testen én

je neemt hierover contact op met de regionale GGD! Alleen op deze manier kunnen we zicht houden op alle partijen, de

labcapaciteit in NL én kunnen we ervoor zorgen dat de meldingsplicht ook echt uitgevoerd wordt. Meer dan het maximale tarief

gaan we niet vergoeden.

Het kan natuurlijk dat dit in de praktijk allemaal helemaal niet werkt, dan krijg ik die signalen ook graag door, want dan kunnen

wij samen met de GGD kijken hoe we dit wel kunnen laten werken.

Voor vragen weten jullie me te vinden.

Groeten [ERE

Ministerie van VW
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Verzonden: dinsdag 29 september 2020 16:50

Onderwerp: RE: Testkosten

IE
Ik kreeg deze mails via twee verschillende routes, dus ik verbind jullie even.

BEd ermee bezig vanuit de programmadirectie COVID-19. Zij stelt deze vraag:

Maar het blijft wel de vraag of we Uberhaupt willen dat de verpleeghuizen (en andere partijen) gaan testen via

commerciéle labs. Het grootste probleem in de capaciteit zit hem namelijk in de materialen en diezelfde materialen

gebruiken de commerciéle labs ook. Bovendien heeft VWS met steeds meer commerciéle labs gecontracteerd.

Die vraag moet je eerst beantwoorden, voordat je eventueel gaat sleutelen aan de financiering. Als wat ik van de financiering
afweet, staat hier: https://www.rijksoverheid.nl/documenten/brochures/2020/06/08/uitgangspunten-financiering-coronatesten

Wat ZN daarover schrijft bij verzekerden/burgers klopt niet helemaal.

Qua prikkels richting labs lijkt het me handig om de vergoeding voor de test te harmoniseren over de domeinen. De GGD betaalt

max 65 euro voor de laboratoriumdiagnostiek (tenzij dat inmiddels is verlaagd?). Als in andere domeinen meer wordt betaald,
staat de GGD straks achteraan in de rij, dat lijkt me niet de bedoeling.

van:IESE) minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 29 september 2020 13:21

@ minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Testkosten

Lijkt me goed plan mits test is test + uitslag en waarom [Evind ik erg duur)? En wie bewaakt de kwaliteit van de

commercielen, of is die gewaarborgd?

IEvanol Welzijn en Sport

Verzonden: dinsdag 29 september 2020 13:19

@ minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Testkosten

Hoi,

Een alternatief is om toch een maximum bedrag per test te vergoeden, ongeacht de leverancier (GGD/commerciéle partij),
totdat testcapaciteit wat op orde is (waarbij ik mij wel afvraag wat “op orde” precies betekent). Bijvoorbeeld IRE pe" test?

Dan let je zowel op beschikbaarheid als betaalbaarheid.

Lijkt mij vanwege domeinoverstijgend karakter iets voor de stuurgroep.
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Groet

van: INEEEECNINNSEXES0 ninvws.o>
Verzonden: dinsdag 29 september 2020 12:33

)
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Testkosten

Ik bedoelde te zeggen dat Zvw en WIz mogelijk uit elkaar gaan lopen wb financiering van testcapaciteit en of dat een gewenste

ontwikkeling is. Als ook commerciele bedrijven ingezet kunnen worden in de Wiz (wat de overheid dus gaat betalen) dan heb je

weinig argumenten om dat in de Zvw niet te doen en te beperken tot publieke domein (de ggd-en) zoals nu het geval is. Ook

vraag hoe dat ligt bij Wmo en Jeugd. En wat gaat dat kosten voor Wiz, Zvw en Wmo en Jeugd?
MinVWS lijkt commerciele partijen buiten de deur te houden en via de financiering fietsen we ze er weer in.

Iemand moet hier toch een lijn in kunnen trekken? En wat vindt IRF/ministerie Financien?

Is dit iets voor de stuurgroep corona? Zo ja, naar |IIIINIEEEEE ®t 512 |
Met vr

free

avana Welzijn en Sport

van: INEEECEENNEXECon invws.n i>
Verzonden: dinsdag 29 september 2020 12:09

2e 5.1.2e

1.2e 1, A. i @minvws.nl>

® minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Testkosten

Hallo,

Net even met [ERE eebeld. V.w.b. het kopje Zvw/zorgaanbieders geen verdere punten|EREgstelt daar ook geen vraag.

Het kopje Zvw/burgers ligt volgens mij op het terrein van [RE eee! gemarkeerd hieronder de specifieke tekst in de mail van

oro Go]

Groeten,

Verzonden: dinsdag 29 september 2020 09:27

Onderwerp: RE: Testkosten

Dat is dan wel in tegenspraak met Zvw waar publieke domein de voorkeur heeft.
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Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

vou:IEE) JERE viv >
Datum: dinsdag 29 sep. 2020 9:25 AM

(@minvws.nl>, ) minvws.nl>,IEEE
@minvws nl, )

minvws.nl>

Onderwerp: RE: Testkosten

Voor 2020 hebben we aangegeven dat beide routes mogelijk zijn. Zie bijgevoegde factsheet. Voor 2021 hebbenEg en ik

besproken of we moeten aangeven dat de eerste voorkeur de route GGD is en hebben we besproken of we de prijs moeten

maximeren. Dat leek ons toch onverstandig omdat het belangrijk is dat iedereen zich snel kan laten testen. Voor de Wiz heeft

het dan denk ik toch de voorkeur om beide opties open te houden.

Verzonden: dinsdag 29 september 2020 09:02

Aan: 5.1.2e -1. & @ minvws.nl>;

(EEL) SERED

5.1.2¢5.1.2¢
|

Onderwerp: FW: Testkosten

Urgentie: Hoog

Goedemorgen collega’s,

Wat vinden jullie hiervan?

Verzonden: dinsdag 29 september 2020 08:48

Onderwerp: FW: Testkosten

Ha allen,

Zie mailwisseling tusse inzake meerkosten bij testen. Ik ben genoegd de lijn van5.1.2 | ondersteunen (in
eerste instantie naar GGD, als = niet tijdig kan naar commerciéle partij, is onderdeel van meerkosten), maar hoor graag zsm

of jullie het hiermee eens zijn en of de mail nog verdere vragen/opmerkingen oproept.

IE
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